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سالن شش هزارنفری شیراز؛ همچنان ناقص و بلااستفاده!

وزیر ورزش استعفا داد  

حمید ســجادی، وزیر ورزش و جوانان از ســمت خود اســتعفا داد. به گزارش فارس،  
سجادی هم اکنون به دلیل آسیبی که به طحال وی در همان سانحه هلیکوپتر وارد شده، 

در بیمارستان در حال درمان است.
بحث اســتعفای سجادی به دلیل عارضه ناشی از ســقوط بالگرد و ضرورت ادامه درمان 

تاکنون دوبار دیگر مطرح شده بود که وزارت ورزش آن را تکذیب کرده بود.
ســجادی شــهریورماه 1400 با کســب 165 رأی موافق و 108 رأی مخالف و 13 رأی 
ممتنع توانســت از مجلس برای حضــور در وزارت ورزش و جوانان رأی اعتماد بگیرد و 

به عنوان وزیر ورزش و جوانان انتخاب شود.
ســانحه ســقوط بالگرد حامل وزیر ورزش، اســفند سال گذشــته در مجموعه ورزشی 
شهرســتان بافت رخ داد و بالگرد در حالی که نزدیک به نشستن بود، سقوط کرد. وزیر 
ورزش و همراهان وی در این سانحه آسیب دیدند و به بیمارستان منتقل شدند؛ در این 

سانحه اسماعیل احمدی، مشاور وزیر ورزش نیز فوت کرد.

معادلات گلر دوم
پرسپولیس حل شد!

در حاشــیه حضور اعضای تیم پرسپولیس در مرکز پزشکی ایفمارک، علی رضا بیرانوند، 
ســنگربان شــماره یک پرســپولیس و تیم ملی، در یک گفت وگوی کوتــاه با خبرنگار 
صداوسیما در مورد مســائل مختلف به صحبت پرداخت که یکی از این موارد، به مربی 
دروازه بان های پرسپولیس، ننکا، مربوط می شد. به گزارش ورزش سه، بیرانوند در جریان 
تعریف و تمجید خود از این مربی برزیلی از برنامه باشگاه برای گلر دوم هم رونمایی کرد 
و از عزم کادر فنی پرسپولیس برای حضور دروازه بان های جوان حاضر در رده امید برای 

جانشینی خود خبر داد.
او با صحبت از علاقه ننکا به کار با بازیکنان جوان گفت: »به باشگاه هم گفتم چه من بودم 
چه نه، این مربی را نگه دارید می تواند گلرهای دیگری برای باشــگاه و تیم ملی پرورش 
دهد. می دانید که پرسپولیس خیلی دنبال گلر زیر 23 سال بود من خیلی صحبت کردم 
بــا آقای ننکا که این بچه ها را که با او کار کردنــد، به آنها کمک کند که به تیم بیایند 
و کمک کنند. ببینید اگر امســال علی بیرانوند نباشــد یا کادر بــه آنها بازی دهد، آنها 
می درخشند«. به این ترتیب به نظر می رسد پرسپولیسی ها با استفاده از گلرهای جوان 

خود در صدد پر کردن جای خالی گوهری خواهند بود.

میثم محجوبی
ورزشی نویس

در ستایش احترام به هوادار  
»چنــدی پیش از کیــت خانگی باشــگاه ونتزیا بــرای فصل جدید 
رونمایی شــد؛ این باشــگاه مردمی برای معارفه لباس پیش بازی 

خودش، از مردم عادی شهرشان عکاسی کرده است.«
به همراه این خبر، چند عکس نیز منتشــر شده که دختران، زنان 
و پیرمردان ایتالیایی را در این لباس نشان می دهد؛ کاری زیبا از 
مدیران یک باشگاه که هم خوش سلیقه اند و هم عمیقاً به احترام 

به هوادار باور دارند.
وقتی باشــگاهی ادعای مردمــی بودن دارد، بایــد در عمل این را 
نشــان دهد؛ در فوتبال کشور ما که تقریباً تمامی باشگاه ها چنین 
ادعایی دارند و ســال ها بــا همین ادعا از کمک هــای دولتی)جیب 
همین مردم( بهره مند شده اند، حداقل باید به صورت ظاهری هم 
که شــده، به مردم دوستدار خود احترام بگذارند، اما در فوتبال 

ایران چه احترامی به کدام هوادار گذاشته شده است؟ 
باشــگاهی کــه بــه هوادارانــش احتــرام می گــذارد، در حقیقت 
شــخصیت اجتماعی و البتــه محبوبیت خــود را افزایش می دهد. 
مدیران باشگاه اگر به این درک برسند که تیمشان بدون هوادار 
معنی ندارد و همین مردم هســتند که هویــت واقعی این تیم را 
تشــکیل می دهنــد، امکانات رفاهــی حضور آنها در اســتادیوم را 
بهبود می بخشند و به هر ترتیبی که شده در راه جلب رضایتشان 

گام برمی دارند.
در ســال های اخیــر همــواره از مدیــران باشــگاه های شــیرازی 
خواســته ایم کــه بــرای بهبــود کیفیــت و البته افزایــش کمیت 
هوادارانشــان بکوشــند، اما اقدام مؤثری صورت نگرفته است. 
مانند همیشــه، زمانــی که تیم شــیرازی نتیجه می گیرد، شــاهد 
افزایش تماشــاگران هستیم و با یکی دو نتیجه بد، دوباره تعداد 
حاضران در اســتادیوم به همان کمتر از هزارنفر  همیشگی تنزل 
پیــدا می کند. اما تیم پرهوادار آن تیمی اســت کــه حتی با وجود 
ناکامی هــای متوالــی، بتواند تماشــاگران زیادی را به اســتادیوم 
بکشــاند. یعنی هم فرهنگ ســازی مناســب را برای هوادارانش 
انجام داده باشــد که بدانند ارزش یک باشگاه به چند پیروزی یا 
شکست نیست و از طرف دیگر، اقداماتی را هم در جهت »احترام 
به هــوادار« انجام داده باشــد کــه در نتیجه آن، انتظــار احترام 

متقابل و حضور حداکثری هوادارانش را داشته باشد.

میثم محجوبی

ماهان؛ قهرمان لیگ
یک نوجوانان شیراز   

باشــگاه ماهان با کمترین گل خورده قهرمان لیگ یک نوجوانان شــیراز شد. به گزارش 
روابط عمومی باشگاه ماهان، عرشیا علی اکبری، محمدرضا غازی، محمد زارع، ابوالفضل 
حیدری نژاد، امیرمحمد باشتین، ارد حاجیانی، امیرحسین حمزوی، جابر همت، عرشیا 
علمــداری، علی خضر پور، محمد کاظمی، مهدی طاهری، حمیدرضا جاویدی، امیرعلی 
مرادی، دانیال قوام، ابوالفضل موزوری، نیما اقبالی، سید علی سجادی، امیر محمد قاسمی 
و ماهــان افراســیابی بازیکنان ارزنده این تیم را تشــکیل می دهند و همچنین مجتبی 
نهجیری سرمربی، محمدرضا کاظمی و محمود دورودی، کمک مربیان ماهان سهم زیادی 
در کسب این موفقیت داشتند. مدیریت این باشگاه از آنها و خانواده های محترمشان بابت 

کسب این عنوان ارزشمند تشکر و قدردانی می کند. 
مدیریت باشگاه ماهان همچنین آرزوی توفیق برای هیئت فوتبال شیراز، کمیته برگزاری 

مسابقات و تمامی دست اندرکاران برگزاری این لیگ را دارد.

سرپرست نماینده شیراز در لیگ برتر تکواندو نوجوانان:

راه برای صدرنشینی
هموار شده است

به گزارش شــیرازنوین، سرپرســت تیم تکواندو نفــت و گاز زاگرس جنوبی یکی 
از دو نماینده شــیراز در لیگ برتر تکواندوی نوجوانان کشــور گفت: پیروزی های 
پیاپــی در رقابت های لیگ برتر نوجوانان کشــور ما را به صدر جدول این مبارزات 

نزدیک ساخته است.
آرش فدعــم در گفت وگو با خبرنگار ما اظهار کرد: خوشــبختانه تلاش بچه ها در 
تمرینات نتیجه داد و توانستیم در چهار مسابقه اخیر خود به سه پیروزی ارزشمند 

دســت پیدا کنیم تا راه برای صدرنشینی مان در هفته های آتی هموار شود.
فدعم با اشــاره به نتایج اخیر تیمش هم گفت: مبارزات هفته های چهارم تا هفتم 
تکوانــدو نوجوانان لیگ برتری ایران در تهران جریان داشــت و توانســتیم برابر 
تیم های پارس بتن زنجان و هیئت تکواندو تهران به پیروزی هشــت بر دو دســت 
پیداکنیم و تیم یزدان را هم 10 بر صفر مغلوب سازیم. در دیدار آخر هم کم شانس 
بودیم و در مقابل تیم بارمان ابزار یراق توســن، نتیجه را پنج بر دو واگذار کردیم.
رئیس امور ورزش شــرکت نفت و گاز زاگرس جنوبــی ادامه داد: تمرینات بچه ها 
بلافاصلــه بعد از اتمام این دیدارها آغاز شــده اســت و همگی در اندیشــه تداوم 

پیروزی هایشان برای رسیدن به صدر جدول هستند.
ان شاءالله با حمایتی که مدیران شرکت نفت و گاز زاگرس جنوبی از ورزش استان 
دارند، زمینه برای صدرنشــینی فارس در لیگ برتر تکواندو کشــور مهیا می باشد. 
جا دارد از دکتر افشــار، رئیــس ورزش و تربیت بدنی شــرکت ملی نفت ایران و 
منتصری، مدیرعامل، دوران، مدیر منابع انســانی و مصلی نژاد، مدیر مالی شرکت 

نفت و گاز زاگرس جنوبی تشکر کنم.
بــه گزارش خبرنگار ما تیم تکوانــدو نفت و گاز زاگرس جنوبی اکنون با یک بازی 
کمتر و با 12 امتیاز در رده چهارم جدول لیگ برتر نوجوانان کشــور حضور دارد.

این تیم را رحیم صالحی با کمک ایمان مهذبیه، رحیم عبودی و یوســف جنگجو 
رشــیدی هدایت می کنند؛ مدیر فنی، حمید باقی نژاد و بدنســاز تیم،  علی فرزانه 

هستند.
در ترکیب این تیم نیز حســین رضا زاده، پوریا برومندی در وزن نخســت، آرمین 
محمدی و بردیا بلند رفتار در وزن دوم ، جمشــید اسماعیل زاده و آرین یکه خانی 
در وزن ســوم، محمد امین پور ابراهیمی و مبین علی پــور در وزن چهارم، عرفان 
صادقی، آرش ضامنی و پوریا شریفی در وزن پنجم، احمد مشکل گشا، آریا گرامی 
و سبحان محمدی در وزن ششم، ایمان حاجی زاده، حسین ستوده شولی و محمد 
منصور بشر دوست در وزن هفتم، امین محمد احمدوند و ماهان محمدی در وزن 
هشــتم، امیر محمد اشــرافی در وزن نهم و عرفان خالصی و امیرعلی جعفری در 

وزن دهم به میدان آمدند.

ورودبارسابهپروژهجذبلاکپشتورودبارسابهپروژهجذبلاکپشت
بعد از پایان ضرب العجل پاری  ســن ژرمن به 
کیلیان امباپه برای تمدید قرارداد، این باشگاه 
همان طور که وعده اش را داده بود، این بازیکن 
را در لیست فروش قرار داده و او را از فهرست 
بازیکنــان حاضــر در اردوی پیش فصل هم 

خط زد.
بــه گزارش ورزش ســه، موضع پاریســی ها 
مشخص است؛ تمدید قرارداد یا فروش امباپه 

در همین فصل!
در همین راستا باشگاه الهلال عربستان اولین 
پیشنهاد رســمی خود را برای خرید کیلیان 
امباپه به باشــگاه پاری ســن ژرمن ارائه کرد. 
آنها حاضرند برای به خدمت گرفتن ســتاره 
فرانسوی PSG 300 میلیون یورو پرداخته و 
رکورد نقل وانتقالات را بشکنند. از آنجایی که 

یک فصل از قرارداد امباپه با پاری سن ژرمن باقی مانده، 
این بازیکن باید برای هر تصمیمی که می گیرد، رضایت 
باشگاه را داشته باشد و در صورتی که هیچ توافقی میان 
طرفین صورت نگیرد، حتی احتمال اینکه کیلیان را یک 

فصل بیرون از زمین ببینیم نیز وجود دارد.
گفته می شود رئال مادرید و امباپه برای همکاری از فصل 
آینده به توافق رســیده اند و این باشــگاه قصد ندارد در 
مقطع فعلی خود را وارد دعوا کند. در چنین شــرایطی 
بارســلونا نیز وارد عمل شــده و قصــد دارد در اقدامی 
غیرقابل پیش بینی برای یک فصل هم که شــده ستاره 

تیم ملی فرانسه را به خدمت بگیرد؛ در این صورت شاید 
معادلات بعدی نیز به کلی تغییر کند.

بــه گزارش اکیپ، باشــگاه بارســلونا برنامه ریزی برای 
مذاکره را آغاز کرده و امروز قرار است یک مذاکره تلفنی 
میان نماینده باشگاه پاری ســن ژرمن و یکی از مدیران 

بارسلونا انجام شود. 
کاتالان ها با توجه به مشــکلات مالی  موجود قصد دارند 
از طریق معاوضه بازیکن برای جذب امباپه اقدام کنند. 
چلســی، منچســتریونایتد، اینترمیلان و تاتنهام دیگر 
باشــگاه هایی هســتند که در هفته های اخیر به امباپه 

علاقه نشان داده اند.

با متولی وزنه برداری استان فارس پس از کسب رتبه دوم کشور:

تا مدال المپیک نگیریمتا مدال المپیک نگیریم هیچ کاری نکرده ایم هیچ کاری نکرده ایم
بچه های فارس نیمی از اعضای تیم ملی نوجوانان و جوانان را تشکیل می دهند

 میثم محجوبی - گروه ورزش
هیئت وزنه برداری اســتان فــارس به انتخاب فدراســیون 
به عنوان هیئت برتر کشــور در ســال 1401 معرفی شــد. 
رئیس این هیئت، آرش حبیبی در گفت وگو با شــیرازنوین 
در خصوص چگونگی رقم خوردن این موفقیت، چشــم انداز 
پیش روی هیئت، وضعیت زیرســاخت ها و امکانات و اهداف 
کلان وزنه برداری استان، صحبت هایی انجام داده که در ادامه 

می آید.
*امسال باید هیئت برتر كشور شویم

برای انتخاب هیئت های برتر کشــور، فدراســیون 90 آیتم 
مختلف را در نظر گرفته بود که مهم ترین آنها عبارت بودند 
از برگزاری مســابقات متعدد اســتانی، میزبانی مســابقات 
قهرمانی کشور، میزبانی اردوهای تیم های ملی، میزان حضور 
ورزشکاران در اردوهای تیم ملی، کسب مدال های بین المللی، 
آســیایی و جهانی توســط ورزشــکاران اســتان، برگزاری 

کلاس های آموزشی و برگزاری طرح های استعدادیابی.
با وجود اینکه ما شش ماهه اول سال گذشته را از دست داده 
بودیــم و فقط در 6 ماهه دوم، کار را در دســت گرفتیم، اما 
توانستیم نظر مساعد فدراسیون را جلب کنیم. البته ما به این 
رتبه راضی نیستیم و با برنامه هایی که در هیئت و کمیته های 
زیرمجموعه تدوین شده، می خواهیم در سال جاری برترین 

جایگاه کشور را به فارس اختصاص دهیم.
*بچه های فارس بیش از 20 مدال كسب می كنند

از چند روز آینده مسابقات قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا 
در هندوســتان آغاز می شود و 15 نفر در قالب تیم های ملی 
ایران به این مســابقات اعزام می شــوند؛ از میان این نفرات، 
هفت نفر از اســتان فارس هســتند؛ یک شــیرازی و شش 
مرودشتی. یعنی چیزی حدود نیمی از نفرات اصلی تیم های 
ملی نوجوانان و جوانان کشــور را بچه های فارس تشــکیل 
می دهند و این برای اولین بار در طول تاریخ است که چنین 
چیزی بــرای وزنه برداری فارس رقــم می خورد. پیش بینی 
می کنم که امســال بیش از 20 مدال توســط این بچه ها به 
دســت خواهد آمد که امیدوارم خوشرنگ ترین ها نصیب این 

عزیزان شود.
در بخش بانوان هم فاطمه کشــاورز را در رده جوانان داریم 
کــه این اولین حضور وی در مســابقات جوانان آسیاســت. 
پیش بینی ما برای فاطمه هم قطعاً کســب مدال اســت؛ با 
توجه به اینکه او در ابتدای سال جاری توانسته دو نشان برنز 
بزرگسالان آسیا را کسب کند، این انتظار می رود که بتواند در 

مسابقات جوانان خوشرنگ ترین مدال را کسب کند. 
*ارزش كار بچه های فارس بیشتر از اینهاست

هفته گذشــته مســابقات قهرمانــی نوجوانــان و جوانان و 
بزرگسالان کشور برگزار شــد که 22 مدال توسط دختران 
و پســران غیورمان کسب شد. بدین ترتیب توانستیم پس از 
چندین سال، قهرمانی نوجوانان کشور را کسب کنیم؛ با توجه 
به اینکه هفت نفر از بچه های ما در رده نوجوانان و جوانان در 
اردوی تیم ملی وزنه برداری بودند، به نوعی می شود گفت که 

فارس با تیم دوم یا حتی ســوم خود در این رقابت ها شرکت 
کرد و این موفقیت تیم فارس را ارزشمندتر می کند.

مربیان، داوران و ورزشکارانی که می توانستند در این رویداد 
شرکت کنند را ســعی کردیم به بهترین شکل به مسابقات 
اعزام کنیم که ماحصــل آن، موفقیت ها و مدال های زیادی 
بود. با موفقیت بچه ها در مسابقات قهرمانی آسیا، اتفاق بسیار 
نادر و خوشــحال کننده ای در وزنه برداری استان رخ خواهد 

داد.
*ریل گذاری مناسب برای فتح المپیک

هدف اصلی هیئت وزنه برداری استان، قرار گرفتن ورزشکاران 
فارس روی ســکوهای المپیک اســت؛ از روز اول هم این را 
گفتم که شــعار هم نیســت، بلکه به عنوان یک چشم انداز، 
این مســیر را برای هیئت طراحــی کرده ایم. تا زمانی که ما 
ورزشکار و وزنه برداری از فارس، روی سکوی المپیک نبینیم، 
هیچ کاری انجام نداده ایم، چون پتانســیل این کار را چه در 
بخش آقایان و چــه در بخش بانوان داریم. امیدواریم که در 
المپیک 2024 یا نهایتاً 2028 چه ما باشــیم و چه نباشیم، 
این اتفاق رخ خواهد داد. ریل گذاری مناسبی صورت گرفته و 
شاهد درخشش و مدال آوری نوجوانان و جوانان امروزمان، در 

المپیک های بعدی خواهیم بود.
در کنار هدف قهرمان پروری، برگزاری کلاس های آموزشی، 
برگزاری مســابقات و رویدادهای مختلف ورزشی در سطح 
استان، استعدادیابی و کارهای فرهنگی به طور مداوم انجام 
و دنبال می شــود. مواردی که نیاز است به لحاظ زیرساختی 
برای وزنه برداری دنبال کنیم را جزو اهم مواردی قرار داده ایم 

که در هیئت بایستی دنبال و پیگیری شود.
*نخبه ها و پیشكسوتان

به جز فاطمه کشــاورز و محمد زارع، دو وزنه بردار مرودشتی 
که عضو تیم ملی بزرگســالان کشورمان هستند و به کسب 
مدال این عزیزان در بازی های آســیایی هانگژو امیدواریم، 
نفراتی مثل فرهاد قلی زاده، ابوالفضل زارع، علی رضا نصیری، 
کوروش زارع، محمدامین حبیبی، حمیدرضا زارع و حســن 
عمادی از دیگر ورزشــکاران نخبه ای هستند که نسل آینده 

وزنه برداری کشور را تشکیل خواهند داد. 
پیشکسوتان زیاد و بزرگی هم داریم که هم وزنه می زنند و هم 
در بخش های مربیگری و داوری فعالیت دارند.؛ پیشکسوتان 
چراغ راه ما هستند و دوست داریم در خدمتشان باشیم و از 

رهنمودهایشان استفاده خواهیم کرد.
*شهرستان ها باید دارای فضای تخصصی شوند

عمده ترین مشکلات و موانع ما، کمبود زیرساخت ها و سرانه 
فضای تخصصی برای وزنه برداری است. شیراز به عنوان مرکز 
اســتان و همچنین چند شهرســتان دیگر، پتانسیل بالایی 
در این رشــته دارند، اما از فضای بسیار محدودی برخوردار 
هستند. برخی شهرستان ها هم اصلًا فضایی تخصصی برای 
وزنه برداری ندارند. حال بــا رایزنی هایی که با ادارات ورزش 
شهرستان ها انجام شده، بحث کمبودها را مطرح کرده ایم تا 
اگر مقدور باشد، این فضاها به بچه های وزنه برداری اختصاص 
یابد. فضایی بین 150 یا 200 متر مربع برای راه اندازی هیئت 

یک شهرستان کافی است. از نمایندگان محترم مجلس هم 
می خواهم کــه در برنامه هایی که به عنــوان بخش عمرانی 
ورزشی در شهرستان هایشان دنبال می کنند، فضایی را برای 
وزنه بــرداری در نظر بگیرند. ما این قــول را به این عزیزان 
می دهیم که اگر فضایی در اختیار این رشته قرار گیرد، آن را 
تجهیز خواهیم کرد تا بتوانیم در تمامی شهرستان هایی که 

پتانسیل بالایی دارند، استفاده کافی و وافی را ببریم.
*وزنه برداری فارس صاحب خانه ای مناسب می شود

در کنار کمبود ســرانه ورزشــی، بحث کمبــود امکانات و 
تجهیزات را هم داریم که باید مورد توجه قرار گیرد. ما سعی 
کرده ایم که بتوانیم گوشــه ای از این کمبودها را با تولیدات 
داخلی جبران کنیم، اما می دانید که استانداردترین هالترها و 
صفحات، متعلق به برندهایی هستند که قیمت بسیار بالایی 
دارنــد. کیفیت این تجهیزات، کامــلًا در نوع اجرای حرکت 
از سوی ورزشکاران مؤثر اســت و امیدواریم با حمایت های 
فدراســیون، تجهیزات باکیفیتی را برای ورزشکارانمان تهیه 
کنیم. الحق و الانصاف هم آقای انوشیروانی از زمان حضور در 
مسند ریاست فدراسیون تمام هم و غم خود را روی مشکلات 
وزنه برداری گذاشــته و هم اداره ورزش استان، تا حد ممکن 
مشکلاتی که توســط ما انعکاس داده شده را رفع کرده اند. 
امیــدوارم تا پایان دوران مســئولیتم در این هیئت، بتوانیم 
بخش زیادی از مشکلات ورزشکاران را حل کنیم؛ همان طور 
که به لطف حضور دوســت عزیزم، آقای دکتر هاشم پور، در 
حال تکمیل و تجهیز خانه وزنه برداری اســتان هســتیم و 
امیدواریم پس از 50 ســال هیئت وزنه برداری استان فارس 

صاحب مکانی شود که در شأن ورزشکاران این رشته است.
*افزایش توجه رسانه ها به وزنه برداری

باید تشــکر ویژه ای از اصحاب رسانه داشته باشم که یکی از 
بازوان اصلی هیئت های ورزشی هستند. در یک سال گذشته 
روزنامه ها، خبرگزاری ها و صداوسیمای مرکز فارس، بیشتر از 
گذشته به پوشش اخبار وزنه برداری پرداخته اند. خوشبختانه 
در همین مدت 3 برنامه تلویزیونی ورزش فارس به این رشته 
اختصاص یافته و در برنامــه رادیویی ورزش فارس نیز فکر 
می کنم 7 بار مصاحبه داشــته ایم که نشــان می دهد از نظر 
کار رسانه ای، تا به امروز عملکرد مطلوبی داشته ایم و ارتباط 

خوبی با رسانه ها برقرار کرده ایم.
*صحبت پایانی

از روزنامه شــیرازنوین تشکر می کنم که برای ورزش استان 
وقت می گــذارد و از مســئولان بــرای ورزش مطالبه گری 
می کنــد. همچنین باید از اعضای محترم هیئت وزنه برداری 
که خالصانه، صادقانه و بدون هیچ چشم داشتی پای کار این 
رشته هســتند، تشکر می کنم. ما هم به عنوان خادم خانواده 
وزنه برداری، وظیفه خودمان می دانیم که برنامه ها را به طور 

جدی دنبال کنیم. 
باید از تمامی ورزشکاران، مربیان و داوران وزنه برداری استان 
تشــکر کنم که باعث سربلندی این رشته در سطح کشور و 
میادین بین المللی شــد ه اند و امیدوارم خادم خوب و لایقی 

برای جامعه پرافتخار وزنه برداری فارس باشم.

200 متر فضا به وزنه 
برداری بدهند، خودمان 

تجهیزش می کنیم

به مدال آوری این دو 
مرودشتی در هانگژو 

امیدواریم

جنس و کیفیت وزنه ها 
در میزان موفقیت 

ورزشکاران تأثیرگذار 
است


